
 
     Seniorrådet                                           Beslutningsprotokol nr. 11 
  
 
________________________________________________________________________________  
 
Dato: 09.10.17  kl.: 10.00 – 12.30    Sted: Lokale 620 
________________________________________________________________________________  
 
Deltagere:      Seniorrådet, Mona Nederby Larsen, Marianne Hansen og Janni Sadolin Hougaard 
 
 
 
Fraværende:  Jan Kargo, Grethe Rasmussen 
 
________________________________________________________________________________  
 
 
 
 

                                                            DAGSORDEN 
 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referater  

3. Status P-Avisen 

4. Nyt fra Rådets medlemmer 

5. Budget 2018-2021 

6. Introduktion til demensområdet i Fredericia Kommune v/Marianne Hansen kl. 10.45 – 11.15 

7. Venteliste til sagsbehandling af praktisk bistand og plejebolig 

8. Venteliste til pleje- og dagcentre 

1. Orientering v/ Jan Kargo 

9. Senere indkomne sager 

10. Eventuelt  

 

 

 

 

 

 

 



REFERAT 
 
 
Punkt 1.  Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt.  
 
Punktet ”Høring af udbud på kompressionsstrømper” blev sat på under senere indkomne forslag 
 
 
Punkt 2. Godkendelse af referat 
 
Godkendt 
 
 
Punkt 3. Status P-Avisen 
 
Afventer tilbagemelding fra ny distributør.  
 
Problematik vedr. postkasser bag låste døre blev igen drøftet.  
 
Adresseliste skal være tilgængelig den 1. december.  
 
Pensionistavisen bliver sendt til alle over 65 år.  
 
 
Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 
 
Jørgen sender en mail ud om, at Ældrerådet holder valgmøde på Tøjhuset den 1. november fra kl. 
14.00 -16.00 
 
Samarbejdsfora på plejecentre. Jytte indkalder arbejdsgruppen og de arbejder videre med det, men 
de vil gerne have input, hvis nogle af de øvrige seniorrådsmedlemmer har nogle ideer til det videre 
arbejde. 
 
Flemming har problemer med sin gamle mailadresse og vil derfor gerne have, at man fremover 
bruger larsenflemming43@gmail.com 
 
 
Punkt 5. Budget 2018-2021 
 
Mona gennemgik kort budget 2018-2021 med fokus på de punkter, som vedrører Pleje og Omsorgs 
område. Budgettet vedtages i Byrådet den 9. oktober. 
 
Punkt 6. Introduktion til demensområdet i Fredericia Kommune v/Marianne Hansen 
 
Plejechef Marianne Hansen gennemgik nuværende og kommende indsatser på demensområdet.  
 
Mariannes powerpoint er vedlagt referatet. Ligeledes er billede af Monas planche vedlagt.  
 
Der arbejdes videre med besøg på et par af plejecentrene, så Seniorrådet kan se nogle af indsatserne. 



 
 
Punkt 7. Venteliste til sagsbehandling af praktisk bistand og plejebolig 
 
Tallet er faldet fra 66 til 51 personer, der venter på sagsbehandling. Der arbejdes stadig på 
nedbringelse af ventelisten. 
 
 
Punkt 8. Venteliste til pleje- og dagcentre 
Punkt. 8.1. Orientering v/ Jan Kargo 
 
Der er 18 på venteliste. 3 har et tilbud. 15 tilbage, hvoraf 10 er demente og 5 er almene. Der bliver 
tilbudt 5 almene boliger i dag.  
 
Punkt 9. Senere indkomne sager 
 
Høring af udbud på kompressionsstrømper.  
 
Seniorrådet besluttede, at de ikke ville afgive høringssvar, da de ikke har de fornødne kompetencer 
til at udtale sig. 
 
 
Punkt 10. Eventuelt    
 
Seniorrådet er nysgerrig på, hvad Sundhedsaftalen indeholder og det blev derfor besluttet, at Janni 
finder aftalen og vedlægger den referatet. 
 
Til næste møde bedes Seniorrådet komme med emner til Senioridrætsprisen.     
 
Næste møde den 3. november kl. 10.00 i lokale 620 på Rådhuset. 
 
 


